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PROTOKOLL NUMMER 8, Avdelningsstyrelsen sammanträder digitalt den 13 

december 2023. 

Närvarande: Veronica Wetterhag, Marie-Louise Dolk, Monica Baxter, Cajsa Pierrou, 

Jimmy Helgsten, Jessica Ylipää, Ola Depui och Jannika Tingvall 

  

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Veronica Wetterhag öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Protokoll 

Protokoll 6 - 2023 och 7 – 2023 godkänns och läggs till handlingarna. 

§ 4 Bordlagda frågor 

Dokument som ligger hos Cajsa ska uppdateras efter årsskiftet. 

§ 5 Remisser 

Inga remisser och punkten utgår 

§ 6 Skrivelser 

Monica redovisar in och utgående skrivelser i bilaga A. 

§ 7 Ekonomi 

Cajsa informerar om resultatrapporten. 

Höja gåva till presidiet (ordförande och sekreteraren på ombudsmötet), beslut tagit 

per capsulam 231025. 

Styrelsen diskuterar om vi ska behålla Office 365 till våra gamla datorer. Styrelsen 

beslutar att vi inte förnyar dessa program. Alla datorer och äldre skrivare i styrelsen 

är utrangerade under 2023. 

Ekonomiutskottet presenterade förslag för höjningar av kostnader på ombudsmötet 

2023 och besluten ligger i protokoll 6–2023: 

Ombudsmötet beslutar att höja fikapengen med 50 kr/per deltagare till möten, max 2 

ggr per år från 2024 för både klubbårsmöte och medlemsmöten. 

Ombudsmötet beslutar att anta ny värvningsstege från 2024. 
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Ombudsmötet beslutar att inköpa påskägg under 2024. 

Styrelsen beslutar att köpa in 2 SJ årskort till Veronica Wetterhag och Cajsa Pierrou, 

varav DV står för 75% av kostnaden. Denna kostnad kommer under 2024. 

Styrelsen diskuterar och beslutar att inköpa fler ugglor, beslut tagit per capsulam 

231205. 

§ 8 Studier 

Hela avdelningsstyrelsen deltog 23 oktober på "fackligt arbete i ny tid" 

Monica deltog i webbinariet "Arbetsmiljöansvar vid hem- och distansarbete" 24 

oktober. 

Monica och Jimmy deltog i "föreläsningar genom Gilla jobbet" 26 oktober. 

På Partsrådsdagen den 7 november deltog Marie-Louise fysiskt i Stockholm och den 

29 november deltog Veronica och Cajsa fysiskt i Norrköping. 

Cajsa, Marie-Louise och Veronica deltog i utbildningen "Psykisk livräddning för 

fackliga" den 9 november. 

Veronica, Marie-Louise, Jimmy och Monica deltog i webbinariet - Vad är lagom 

arbetsbelastning? med Partsrådet den 5 december. 

Monica och Jimmy deltog i webbinariet - Proaktivt arbetsmiljöarbete med AI 

systemet, med Partsrådet den 7 december. 

§ 9 Medlemsfrågor 

Monica redovisar in och utträden. 

Styrelsen diskuterar hemsidan. 

Styrelsen diskuterar Facebooksidan. 

Jimmy och Veronica återkopplar från mötet med förbundets värvare Andreas 

Lindbäck. 

Arbetsmiljönätverket hade träff den 13 november. Vi deltog inte pga ombudsmöte 

2023. Ny träff satt den 19 december. 

Träffpunkt arbetsmiljö hade möte den 15 november. Vi deltog inte pga ombudsmöte 

2023. 

Styrelsen diskuterar input från myndigheterna. 
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Styrelsen diskuterar lönekonferenserna 2024. 

§ 10 Styrelsens arbete 

Styrelsen diskuterar med ersättarna om deras närvarande 2024.  

Cajsa lämnar förslag på dokument för policy för telefon/epost. Styrelsen diskuterar 

och avvaktar mer information under våren 2024. 

Styrelsen diskuterar och återkopplar från bikuporna på Ombudsmötet 2023. 

Veronica återkopplar från Ordförandekonferensen 21–22 november.     

Jimmy och Veronica informerar om att Jimmy som regionalt skyddsombud (RSO) ska 

arbeta tillsammans med SACO som också utsett ett (RSO) som heter Hanna Jönarp.    

Veronica informerar om att eventuellt återgå i Rättsväsendegruppen och kommer att 

delta i ett möte med dem.                                                                                                 

§ 11 Information och rapporter från myndigheterna 

Styrelsen rapporterar från kontakterna med myndigheterna. 

§ 12 Personalfrågor 

Monica rapporterar om de enskilda överenskommelser som inkommit. 

PAN utgår då vi inte har haft ärenden. 

§ 13 Samverkansmöten och DV dagar 

Marie-Louise, Veronica och Cajsa informerar om samverkansmötet den 11 

december. 

§ 14 Lönefrågor 

Styrelsen diskuterar RALS 2023–2025 och kommunicering av detta avtal. 

§ 15 Övriga frågor  

Styrelsen diskuterar om att skriva en motion till förbundet ang ”ny medlem”. 

Styrelsen diskuterar om datum och förläggning av kommande styrelsemöten 2024. 

Styrelsen diskuterar nomineringar till TCO regionerna. 

§ 16 Nästa sammanträde 

Fysiskt den 6–7 februari 2024 
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§ 17 Sammanträdet avslutas 

Då inget annat förekommer avslutar Veronica sammanträdet. 

  

Vid protokollet                                    Justeras 

 

 

Monica Baxter  Veronica Wetterhag 
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